
Notulen van de Algemene ledenvergadering van tennisvereniging Koriander van 
28 maart 2023

Aanwezig: 61 stemgerechtigde leden.

1. Opening
Om 20:30 opent Michele de vergadering met een welkom aan de aanwezigen. 

2. Mededelingen.
Er zijn geen noemenswaardige mededelingen.

3. Binnengekomen en verzonden post.
Er zijn mails ontvangen van Marco Jansen met een dank voor de attentie bij zijn afscheid
als VCL na 25 jaar deze rol vervuld te hebben. Er is een mail van Jop van Breugel 
ontvangen met een aantal vragen m.b.t. de voorgenomen besluiten; deze vragen zijn 
beantwoord.

4. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 12 december 2022 
De notulen worden akkoord bevonden.

5. Jaarrekening 2022
      Peter geeft een toelichting op de gepresenteerde Jaarrekening 2022.  
      ALV gaat unaniem akkoord met de Jaarrekening

6. Verslag Kascontrolecommissie.
De Kascontrolecommissie heeft de jaarcijfers gecontroleerd en goedkeuring verleend 
aan de gepresenteerde Jaarrekening.
De ALV verleent unaniem decharge aan het bestuur voor het gevoerde financiële beleid.

7. Padel presentatie door werkgroep Padel
     Jan-Willem Trenning geeft een presentatie over de plannen zoals deze nu zijn uitgewerkt.

Er wordt duidelijk uitleg gegeven hoe men tot de plannen is gekomen, het aantal              
leveranciers wat benaderd is en hoe de offertes zijn verwerkt. Vragen mbt de 
ledenaanwas en het feit dat twee banen de nodige beperkingen geeft met toernooien en 
lessen worden beantwoord.

8. Padel, uitleg financiële zaken rondom Padel.
Richard de Kreij, voormalig penningmeester en voorzitter van TV Koriander, geeft een 
duidelijke uitleg over alle financiële zaken die te maken hebben met de aanschaf en 
exploitatie van Padelbanen en de vervanging van de toplaag van de tennisbanen over 
een periode van 10 jaar. De gevolgen voor de cash-flow en exploitatie worden voor een 
periode van10 jaar inzichtelijk gemaakt, met daarin rekening gehouden met een aantal 
aannames. Hieruit blijkt dat TV Koriander gezond is en het financieel mogelijk is om op 
een verantwoorde manier met een financiering van €150.000, twee padelbanen aan te 
schaffen en te exploiteren.      

9. Stemming m.b.t. aanschaf en exploitatie van 2 padelbanen.
Na bovenstaande presentatie en informatie werd er gestemd over de aanschaf en 
exploitatie van 2 padelbanen inclusief de daarbij horende externe financiering van 



€150.000. Het resultaat van de stemming was 41 stemmen voor, 9 stemmen tegen en 11
onthoudingen. Dit betekent dat de werkgroep samen met het bestuur aan de slag kunnen
met het verkrijgen van vergunningen, financiering en overleg met leveranciers.

10. Benoeming nieuw bestuurslid.
Bart Pijls wordt unaniem benoemd als nieuw bestuurslid met als bijzonder 
aandachtsgebied Padel.

11. Uitloting Ledleningcertificaten.
Er worden 20 Ledleningcertificaten uitgeloot, waarvan 2 met 60% premie en 2 met 40% 
premie. 

12. Jubilarissen
De jubilarissen Rinus Verveer, Joop Beers, Wally Robijn en Jeffrey Robijn worden 
gehuldigd met een speldje en een bloemetje. De vijfde jubilaris, Jan van Vuure kon 
helaas niet aanwezig zijn, zijn huldiging zal t.z.t. bij hem thuis plaatsvinden.

  

13. Rondvraag
Jop van Breugel: 
- Roept het bestuur op om kritischer te zijn op niet begrote uitgaven. Antwoord; we 

zullen hier scherper opletten
- Sleuteladressen opheffen en met de Haan overleggen om daar de sleutel op te halen.
Albert Greeve: 
- Vorig jaar bij competitie diverse keren geen bardienst; antwoord: is nu opgelost
- Vrijdagavond les tot 20:30 uur; antwoord: deze competitie niet van toepassing, teams 

spelen afwisselend
- Klacht over gebruikte competitieballen; antwoord: voor volgend jaar een keer testen
Alexa de Bont: 
- Vrijdagavond tot 19:00 uur is lastig, m.n. voor de organisatie en training van de 

selectie
Paul Straub:
- Afspraken maken met de tennisschool over les tijdens toernooien zoals bv de 

clubkampioenschappen
Sonny Beers:
- Komt er na de competitie nog een barbecue, georganiseerd door de VCL? Antwoord: 

nog niet bekend, maar komt ook vaak vanuit de teams zelf.
Marry Outshoorn:
- Graag de sleutel voor de zaterdag en zondag competitie bardienst wat eerder 

ophalen
Henk Gietman:
- Graag de sleutel na bardienst meteen inleveren en niet een paar dagen later.
Pim London:
- Een sleutelbox voor de competitiebardiensten? Antwoord: Nee, alleen voor vaste 

commissies.  

14. Sluiting
Om 22:20 uur sluit de voorzitter de vergadering met dank voor aanwezigheid en nodigt 
alle aanwezigen uit voor een drankje. 

De  voorzitter, De secretaris,



Michele van den Assem. Ronald van Velzen


